

2023年香港頂尖大學申請套餐

① 入學面試一對一預備套餐 》》》》 Interview Exam Prep 1-1 course

•••••

() **10**小時課時 10 hours

② 個人陳述預備套餐 》》》》 Personal statement preparation package

() **12**小時課時 12hours

ME幫助申請的學校名單

ME Help Apply to the Following Schools

香港大學 The University of Hong Kong

香港科技大學 Hong Kong University of Science and Technology

香港中文大學 The Chinese University of Hong Kong

香港城市大學 The City University of Hong Kong

香港理工大學 The Hong Kong Polytechnic University

香港浸會大學 The Baptist University of Hong Kong

嶺南大學 Lingnan University

香港教育大學 The Education University of Hong Kong

香港公開大學 The Open University of Hong Kong

香港樹仁大學 Hong Kong Shue Yan University

香港恒生大學 Hang Seng University of Hong Kong

香港大學30分鐘諮詢服務 30 Minutes Consultation

- 1.了解心儀專業與自己匹配度;Understand the matching degree of the desired major;
- 2.提供升學申請建議設定正確的升學目標; Provide suggestions on application for higher education and set correct goals;
- 3.量身定制培訓計畫提高成功率。Tailor training programs to improve success rates.

牙科/醫科專業申請 Dental/Medical applications

- 1.醫生和牙醫提供的專業升學指導;Professional education guidance from doctors and dentists;
- 2.提供編寫個人陳述的輔導;Provide coaching in writing personal statements;
- 3.入學考試培訓 (UCAT / BMAT / GAMSAT); Entrance Examination Training (UCAT/BMAT/GAMSAT);
- 4.教授MMI面試技巧。MMI interview skills

英國/美國大學&寄宿學校招生諮詢 〉〉 〉〉

UK/US UNIVERSITY & BOARDING SCHOOL ADMISSIONS CONSULTING

英國大學招生 UK UNIVERSITY ADMISSIONS

UCAS個人陳述-10小時工作坊 UCAS Personal Statement - 10-Hour Workshops -個人陳述 - Personal Statement -UCAS的申請程式 - UCAS application -面試準備 - Interview preparation

美國大學招生 US UNIVERSITY ADMISSIONS

美國通用申請論文 - 10小時工作坊 US Application and Essay - 10-Hour Workshops	
-個人陳述	- Personal Statement
-每所學校的論文	- Essay Writing For Individual Universities
-常見的申請程式	- Common Application
-個別學校的申請程式	- Individual College Applications

完整英國/美國大學諮詢套餐 COMPLETE UK/US UNIVERSITY CONSULTING PACKAGE

- 1.諮詢:眾所周知申請過程是複雜的。瞭解到這一點後,我們會不斷與學生和家長協商,以確保能夠幫助他們達到學業目標;
- 1. Consultation: The application process is widely known to be complicated. Knowing this, we constantly consult with our students and parents to ensure that we can help them achieve their academic goals.
- 2.個人陳述和論文編輯:有時,學生發現很難用書面表達自己的觀點。我們的導師有豐富的經驗,運用頭腦風暴法幫助學生;
- 2. Personal Statements and Essay Edits: Sometimes, students find it difficult to express themselves fully in writing. Our editing staff have a vast amount of experience co-editing and brainstorming ideas to help students.
- 3.面試準備:文書申請只是第一步。大多數頂尖大學都要求申請者參加面試,這對很多人來說可能是一個非常嚇人的經歷。我們提供和準備 所有可能的面試場景,確保學生為面試做好準備;
- 3. Interview Preparation: Essay applications are just the first step. Most top universities require applicants to come in for an interview this can be an extremely intimidating experience for many. We make sure to prepare students for this daunting experience through providing and preparing for all possible interview scenarios.
- 4.定制院校名單:學生特定的院校名單是由我們的專家根據個人需求、興趣和學生的個人資質和成就作為建議創建的;
- 5.申請時間表:量身定制,为确保学生在繁忙的一年里按時完成任务,保持正轨且有条不紊;
- 6.申請策略和定位:幫助學生在大學申請中利用其優勢、獨特專業和背景,採取最合適的申請策略;

- 7. 難點捕捉: 識別並解決申請程式中的難點;
- 8.性格測試:確定與大學特定的社交和課外活動的匹配度;

- 9.課外發展:為高選擇性大學的發展提供見解和建議;
- nt of highly selective university desirables
- 10.申請後的候補名單/推遲/學校選擇支持。

- *條款及細則適用詳情-請電郵至info@meeducationhk.com或者馬上與我們聯繫23830300

寄宿學校入學配套 Boarding School Admissions Package	
- Consultations, Evaluations, Counseling	
- Essays / Personal Statement Review	
- Interview Preparation	
- University Search and Visits	
- Letters of Recommendation	
- Supplemental Materials	